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Številka: 031-0006/2022 
Datum: 1. 2. 2024 
 
 

Z A P I S N I K 
7. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Krmelj, 

ki je bila v četrtek, 1. 2. 2024, ob 18. uri, v prostorih Galerije, Krmelj 54 
 

Prisotni člani sveta: 
Klementina Žvar, Iztok Fister, Edvard Jankovič, Marta Karlič, Andrej Klenovšek, Matej Končina, 
Bojan Zorc, Andraž Zupančič, Primož Berk   
 
Odsotni:  
/ 
Ostali prisotni: 
Marjetka Flisek, referentka za KS 
 
Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika.  
 
Sejo vodi: Klementina Žvar, predsednica sveta KS Krmelj. 
 
 

 
Ad 1 

Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
 
Ob začetku seje je bilo prisotnih 9 članov sveta KS Krmelj. Svet KS Krmelj je bil sklepčen.  
 
Predsedujoča pozdravi člane sveta, prebere predlog dnevnega reda in ga poda v razpravo ter 
potrditev.  
 
Predlog dnevnega reda: 
1.   Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda,  
2.   Pregled in potrditev zapisnika 6. redne seje sveta z dne 4. 10. 2023, 
3.   Seznanitev z dokumenti zaključnega računa za leto 2023, 
4.   Dopolnitev cenika za uporabo prostorov, 
5.   Tekoče aktivnosti, pregled vlog in dopisov, 
6.   Razno.  
 
Dopolnitev ni. Razprave ni.  
 
SKLEP: Svet Krajevne skupnosti Krmelj je sprejel predlagani dnevni red za 7. redno sejo 
Sveta Krajevne skupnosti Krmelj. 
Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). 
Sklep je sprejet. 
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Ad 2 
Pregled in potrditev zapisnika 6. redne seje sveta z dne 4. 10. 2023 

 
Zapisnik je sestavni del gradiva.  
 
Predsednica naredi povzetek razprave in sprejetih sklepov iz pretekle seje.  
Del predlaganih postavitev zabojnikov je že izveden (V Govejem Dolu je potrebno postaviti dva 
postavka za zabojnike in štiri zabojnike, v Govejem olu je dogovorjena postavitev ekološkega 
otoka; na pokopališču v Gabrijelah sta se postavila dva zabojnika, manjkata dva podstavka; v 
Brezjem sta potrebna dva podstavka; pri gasilskem domu je potreben zabojnik za mešane 
odpadke in štirje podstavki; na lokaciji nova hiša je bil dodan zabojnik za papir; na lokaciji Gabrijele 
44 je potreben zabojnik za mešane odpadke; kontejnerji so se umaknili iz športnega parka, 
prestavljen je h gasilskem domu). 
Požarni red za dvorano še ni realiziran. Vsi ostali sklepi so bili realizirani.  
 
SKLEP: Svet Krajevne skupnosti Krmelj je potrdil zapisnik 6. redne seje sveta z dne 4. 10. 
2023. 
Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). 
Sklep je sprejet. 

 
Ad3 

Seznanitev z dokumenti zaključnega računa za leto 2023 
 
Gradivo zaključnega računa je sestavni del gradiva. Predsednica predstavi prihodkovno in 
odhodkovno stran finančnega načrta po posameznih postavkah.  
 
Dodatne razprave ni.  
 
SKLEP:  
Svet Krajevne skupnosti Krmelj se je na svoji 7. redni seji dne, 4. 10. 2023 seznanil z 
dokumenti zaključnega računa za leto 2023 in predlaga Občinskemu svetu Občine Sevnica, 
da ga sprejme. 
Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). 
Sklep je sprejet. 

 

Ad4 
Dopolnitev cenika za uporabo prostorov 

 
Predsednica pove, da je potrebno sprejeti predlog cenika dopolniti z dikcijo letnega najema 
(Društvo Apolon) in dopolnitev, da je zapisani znesek cena na dan.  Med člani sveta poteka 
razprava o operativnih stroških objekta Kulturne doma Krmelj. Primož Berk poda pomislek, da se 
zaradi zaračunavanja uporabe prostora društvu Apolon, le-to odloči, da prostorov ne bo več 
uporabljajo, stroški pa ne bodo zato veliko nižji.  
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SKLEP:  
Svet Krajevne skupnosti Krmelj je sprejel sklep o spremembi predloga cenika za uporabo 
prostorov Kulturnega doma, Kolonije in Galerije v KS Krmelj: 
 

 

 

PREDMET 

 

CENA  na dan 

 

Dvorana letni čas  

 

  80,00 EUR  

 

Dvorana zimski čas  

 

100,00 EUR 

 

Kolonija, Galerija letni čas 

 

  40,00 EUR 

 

Kolonija, Galerija zimski čas 

 

  50,00 EUR 

Društvom, aktivom in nevladnim organizacijam, ki delujejo na območju KS Krmelj, se 
plačilo uporabe prostorov ne zaračunava.  Strošek uporabe prostorov se upošteva kot 
donacija za delovanje društev.       

Predlog cenika je bil obravnavan na 6. redni seji sveta KS Krmelj, dne 5. 10. 2023. Člani 
sveta so se soglasno strinjali s predlaganim cenikom. Na 7. redni seji sveta KS Krmelj, 
dne 1.2.2024 je bila sprejeta dopolnitev cenika in sicer: 

Društva, ki niso registrirana v KS Krmelj za uporabo prostorov Kolonije in Galerije plačajo 
25 EUR/mesec.  Letni najem prostora v Kulturnem domu  znaša 300,00 EUR. 

Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). 
Sklep je sprejet. 

Ad5 
Tekoče aktivnosti, pregled vlog in dopisov 

 
Predsednica člane sveta seznani, da so predvideni prihodki v proračunskem letu 2024 34.907 
EUR. Za opravljene storitve v letu 2023 računov še niso izdali Janez Strajnar s.p. v višini 2.283,00 
EUR, Vozelj Peter 1.160,00 EUR, Vladimir Odlazek 3.470,00 EUR in GMP Prijatelj v višini 
4.096,00 EUR (ureditev prostora za parkiranje pred cerkvijo) in 8.563,00 EUR (ureditev ceste proti 
mrliški vežici). Po poravnanih obveznostih bo ostalo na razpolago 20.507,00 EUR prostih 
sredstev. Po plačilu obveznosti za potrebne stroške (vodarina, elektrika, sejnine, kurilno olje,…) 
bo za investicije v letu 2024 ostalo od 8.000,00 do 10.000,00 EUR prostih sredstev.   
 
V nadaljevanju predsednica prebere prejeto vlogo podjetja Invest M d.o.o iz Krmelja s prošnjo 
sofinanciranja gradnje javne poti v izmeri 143 m. Članom poda v pogled tudi grafični del novo 
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urejene infrastrukture in odpre razpravo. Predsednica podrobno obrazloži načrtovan projekt, kar 
se tiče širše glede ureditve celotne infrastrukture (ceste, voda, elektrika) za celoten Krmelj. Na 
izpostavljeno tematiko med člani sveta poteka razprava. Ugotovijo, da niso realizirane načrtovane 
posodobitve: pri Levstik, Metelko, proti Dobniku, Starič Erman. Nekatere ureditve so smiselne, da 
se urejajo vzporedno s posodobitvijo kanalizacijskega sistema.  
 
SKLEP:  
Svet Krajevne skupnosti Krmelj se je na svoji 7. redni seji dne, 4. 10. 2023 seznanil z vlogo 
podjetja Invest d.o.o. iz Krmelja in sprejme sklep, da se ureditev javne poti sofinancira iz 
finančnega načrta KS Krmelj v znesku 3.000,00 EUR.  
Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). 
Sklep je sprejet. 

 

Predsednica v nadaljevanju predstavi skico zgornjih blokov, kjer je podana pobuda, da se uredi 
intervencijska pot. Za izvedbo le-te se strinjajo tudi pristojni na Občini Sevnica. Med člani sveta 
poteka razprava glede možnostih smiselne ureditve okolice. Večinsko mnenje je, da se izkoplje 
brežina nad bloki za razširitev parkirnih mes. Primož Berk in Marta Karlič predlagata, da bi pri ideji 
ureditve sodelovali stanovalci. Po predlagani ureditvi se opravi postopek pridobitve ocene 
vrednosti in izbor izvajalca.  
 
Edvard Jankovič izpostavi, da je potrebno nujno rešiti parkiranje pri vhodu do kulturnega doma ter 
zaradi večje preglednosti in zaradi varnosti v cestnem prometu postaviti obcestno ogledalo. 
Primož Berk izpostavi, da je potrebo zaradi nevarnosti zdrsov, poreskati asfalt na ovinku pod 
cerkvijo v Gabrijelah in na nevarnem odseku ceste Hinjce – Križišče.  
 
Predsednica pove, da bodo manjkajoči stebrički pri novem parkirišču postavljeni naslednji teden. 
Potrebno je pridobiti potrebne vse podatke o lastništvu za podpis služnostnih pogodb za izgradnjo 
čistilne naprave. Gradbeno dovoljenje za izgradnjo čistilne naprave poteče letos meseca aprila. 
Gradnja mostu čez Hinjo je predvidena v roku cca 2 meseca.  
Predsednica dobiva veliko klicev zaradi kurjenja odpadkov. Med člani sveta na izpostavljeno 
tematiko poteka razprava. Primož Berk določene primere glede kurjenja pozna in pove, da se je 
zgodila napaka, ki se ne bo več ponovila. Po razpravi predlagajo, da se preko letaka po 
gospodinjstvih objavi obvestilo o pravilnem ravnanju z odpadki.  
 
Predsednica bo na Občino Sevnica podala predlog za naročilo izvedbe požarnega reda za Kulturni 
dom Svoboda Krmelj.  
 
Predsednica člane sveta prosi za mnenja glede umestitve table Rudnik, Metalna.  
Predsednica izpostavi potrebo po ureditvi tribune ob igrišču. Po razpravi so mnenja, da se naredijo 
potrebni opleski (pridobi se predračun), odstrani se ograja okrog rokometnega igrišča.   
 
Predlaga se vztrajanje pri reklamaciji novozgrajenega teniškega igrišča (ni ravnine).  
 
Potrebna je sanacija stebra, ki je poškodovan zaradi trka avtomobila.  
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Ad 6 
Razno 

 
Potrebno je objaviti javni razpis za sofinanciranje društev, ki delujejo na območju KS Krmelj.  
 
Ob zaključku seje razpravljajo glede potrebnih ureditev, ki bi se lahko vključile v pobudo glede 
participativnega proračuna za leto 2025.  
 
Seja je bila zaključena ob 20.02.  
 
Zapisala:         
Marjetka Flisek                     
Referentka za krajevne skupnosti   
 

Klementina Žvar 
predsednica  

Sveta Krajevne skupnosti Krmelj 
 


